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A COVID–19 a belátható jövőben bízvást ártatlan náthavírussá fog szelídülni, egy másfajta
pandémiára azonban nem vagyunk felkészülve, az uralkodó hatalom nem tanult ebből, nem
születtek meg egy valamikor bekövetkező súlyos járvány kezeléséhez elengedhetetlen
döntések – mondja Falus András professzor, akadémikus, a Semmelweis Egyetem Genetikai
Sejt- és Immunbiológiai Intézetének volt igazgatója. Ez azonban szerinte „nemcsak
Magyarország esetében van így, csak a felkészületlenség mértéke és a szándék különböző.  És
akkor már nem lehet majd arra hivatkozni, amire a COVID esetében 2020-ban lehetett: hogy
száz éve nem volt ilyen világjárvány.”


